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Skrivelse–Bänkar med armstöd! 
  
Stockholm stad ska enligt funktionshinderombudsmannen vara en stad tillgänglig för alla 
oavsett funktionshinder, förmåga eller ålder. Alla människor i Stockholm ska kunna röra sig 
fritt och delta i aktiviteter på jämlika villkor.  
Vi Vänsterpartiet anser att det är viktigt att tillgänglighet värderas högt i alla led och all 
utformning av vår stadsdel, och att detta följs upp i alla beslut.  
Ett exempel som lyftes på senaste nämndmötet var tillgängligheten med de nya bänkarna utan 
armstöd som vi har i vår stadsdel.   
För de äldre och andra som kan ha svårt att resa sig när de suttit ner kan ett armstöd vara till 
stor hjälp. Att kunna med en så enkel sak som ett armstöd kunna ge detta lilla extra stöd är en 
skyldighet som vi har till boende i stadsdelen.  
Vi vill veta hur stadsdelsnämnden arbetar med att säkerställa att alla medborgare, även de 
med funktionshinder och äldre, har tillgång till våra bänkar?  


